
بدون عنوان

شماره پرسش: ۱۶۱۹۰

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۰۹:۱۵ ۱۳۹۵/۳/۸

متن پرسش

سلام: یکی از عدم موفقیت کارهای فرهنگی این است که ما درون آن کاری که می خواهیم انجام

دهیم نیستیم و در واقع از بیرون به آن کار می نگریم و می خواهیم دیگران را آدم کنیم و مثل یک ابژه

به آن می نگریم. لطفا نطرتان را بفرماد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: سخن خوبی است. عرایضی در کتاب «آنگاه که فعالیتهای فرهنگی پوچ

میشود» شده است. موفق باشید


